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Abstract (en)
[origin: US4711694A] Process for producing a ferrimagnetic garnet layer having a high magnetic anisotropy on an amagnetic substrate, wherein it
comprises the stages of forming at least one ferrimagnetic garnet layer by epitaxy from the amagnetic substrate, high dose ion implantation in the
ferrimagnetic garnet layer in order to produce defects therein and heating the entity in the presence of a reducing agent to a temperature between
250 DEG and 450 DEG C. Application to the production of bubble stores with non-implanted propagation patterns.

Abstract (fr)
Dans le cadre de l'élaboration d'une mémoire à bulles, le procédé de l'invention consiste à former une couche de grenat ferrimagnétique par épitaxie
à partir du substrat amagnétique, à implanter des ions dans la partie supérieure de la couche de grenat ferrimagnétique afin de créer des défauts
dans ladite partie et de former les motifs de propagation, et à chauffer l'ensemble, en présence d'un agent réducteur à une température comprise
entre 250 et 450°C.
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